
Verksamhetsberättelse 2018‐2019 LundsSquash 

 

2018 och 2019 har varit ett relativt händelserikt år för LundsSquash. Vi har under året som vanligt 

spelat våra squashmatcher med lika stor frenesi och entusiasm som tidigare år. 

Vi har skapat en flyer för LundsSquash som satts upp på många olika ställen runt om i staden vilket 

styrelsen upplever har skapat ett större intresse och en något ökad tillströmning till klubben. 

Vi har gått över från en beprövad metod med pdf filer på nätet och lappar i spelargången för att 

istället börja använda tjänsten ligaspel.se som resultathantering. Medlemmarna har uttryckt att de är 

nöjda med det nya sättet att registrera matcher. 

Vi har blivit kallade till ett möte hos ATL där de meddelat att de kommer att bygga om 3 squashbanor 

till ytor som ska användas av Lunds FF för fäktning från och med hösten 2019. 
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